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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-16 
Rijeka,       11. 8. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 42. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

42. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 11. kolovoza 2022. godine (ponedjeljak) s 
početkom u 9,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 
 

1. Razmatranje pristiglih dopisa i zahtjeva građana 

2. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su na uvid primili odgovore nadležnih službi vezano za slijedeće teme: 

 Uređenje fitness parka na bivšem okretištu autobusne linije 7 u ulici Franje 
Belulovića: Obzirom da je došlo do manjih izmjena planiranog zahvata, a sve u 
dogovoru sa predlagačima projekta, u primljenom e-mailu je navedeno da će 
izvedba i uređenje parka započeti na jesen, 

 Uređenje trga ispred Robne kuće Vežica: Nakon održanih sastanaka Odbora za 
mjesnu samoupravu  kojoj su prisustvovali i predstavnici Vijeća MO Gornja Vežica, 
istaknuto je da će  se u jesen izvesti djelomična sanacija površine trga izvedbom 
betonske podloge na najkritičnijim mjestima te će se ugraditi zaštitni stupići.  

 Mještanin ulice Ratka Petrovića zatražio je obnavljanje prometnice u ulici Ratka 
Petrovića od kbr. 20 prema velikom zavoju u pravcu zapad-istok:  
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Zaključak:  

Vijeće je navedeno primilo na znanje i prokomentiralo svaki zahtjev.  

Mišljenja su da zahtjev mještana vezano za posljednju točku spada u 

prijedloge komunalnih prioriteta i ne može se realizirati iz redovnog održavanja.    

 

 

AD 2 

 
 Pod točkom Razno razmotrena je komunalna problematika područja Gornje 
Vežice.  
 

Zaključak: 

Vijeće je razmotrilo i prokomentiralo komunalnu problematiku.      

  
 
 
Sjednica je završila u 11,00 sati.  
U Rijeci, 11. kolovoza 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


